
   

 

Forretningsudvalg, Sejlklubben København 

Referat, 12. møde forretningsudvalg, 13/6-2019 kl. 16:30-18.45  

Deltagere: Martin Frandsen, Aage Nipper, Sten Emborg, Marianne Scheufens 

• Indkommet post 
Faktura modtaget fra Jacob Jensen på nyt håndtag til kran. Lille mastekran er i drift igen. 
 

• Økonomi 
Danløn kører. 

 

Budgetopfølgning/driftsregnskab pr. 13/06-2019: Det ser fornuftigt ud ift. budget. 

 

Restancer: 

Restancelisten er opdelt i Nuværende medlemmer, Udmeldte, Nye medlemmer der 

ikke har betalt. 

  

Nuværende medlemmer: Restancerne inddrives. Småbeløb overføres til næste år. 

Udmeldte: Restancer afskrives. 

Nye medlemmer, der ikke har betalt: Modtager et brev af passende karakter, om at 

de skal se at få betalt. 

 

Efterladte både landplads: 

Projektbåde og både uden synlig aktivitet på landplads: Henvendelse til ejer om at 

henvende sig til pladsudvalget. Modtager brev fra pladsudvalg med pasus fra 

pladsreglement og bliver bedt om en tidshorisont. FU: indstiller til 

generalforsamlingen at både, der har stået på landplads over 2 år betaler dobbelt 

takst i lighed med Svanemøllehavnen.  

Både, der har bøjeplads og alligevel står på land efter 1/6, bliver opkrævet landplads 

sommer, uanset de har betalt vandplads sommer, med mindre de har en aftale med 

havnefogeden om en lovet dato for søsætning og denne overholdes. Medlemmerne 

er forpligtet til at sige, hvad de bruger, og hvis ikke de gør det, bliver de opkrævet 

både vand og land. 

 

Klubbens midler: 

Forslag til forvaltning fremsættes på næste FU møde i august. Forslaget skal derefter 

drøftes på bestyrelsesmøde i september. 

 

Status på Mobilepay  

 Aage undersøger nærmere. 

 



   

Budgetopfølgning: udsendelse til udvalgsformænd af budgetopfølgning 

 Kasserer scanner og sender til Aage. Vedhæftes referatet fra FU-møde dd.  

 

• By og havn  
Intet 

 

• Udvalg 
 
Pladsudvalg:  
Status på landplads: hvilke både ligger fortsat på landplads og skal opkræves 
sommervand?: HF runderer med pladsudvalg.  HF har bedt pladsudvalg om en dato for 
rundering. 
 
Status på indkøb af højtryksspuler: Aage har rykket Anders kraftigt for reaktion.  
 
Etablering af samarbejde mellem pladsudvalg og havnefoged: FU ser det som afgørende for 
klubbens kerneopgaver at Pladsudvalget snarest tager initiativ til etablering af et reelt 
samarbejde med havnefoged og kasserer. 
 
Skoleudvalg:  
FU har indkøbt 20 ekstra nøgler til skoleudvalgets instruktører. 
 
Sportsudvalg: 
Udvalget kommunikerer flittigt om bedrifter 
 
Kommunikationsudvalg 
Nyhedsbrev: Flot arbejde, meget veludført og informativt. 
Status på hjemmesideplatform: Der arbejdes fortsat på at etablere nyt. Leverandør er 
fundet. 
 
Drifts- og husudvalg 
Referat fra møde i udvalget d. 20/5. Udvalgsmøde d. 6/6.  
Opvaskemaskiner er under indkøb. 
Arbejdsdag d. 17/6.  
Udskiftning af fag på bro 1. Der arbejdes på at indhente tilbud. 
El-reparationer, jfr. mail fra havnefoged. 
Havnefoged indhenter tilbud på reparation af defekte målere. 
 
Festudvalg 
Pinseturen til Køge: Ca 20 både nåede frem. Fint arrangeret af festudvalget.  
 
Lokalpolitisk udvalg 
Invitation til arrangement i By og Havn. 
Nordre Klubhus 
Arbejdsdag? 



   

 

• Havn/havnefoged.  
Det går godt på havnekontoret og i havnen. Mange henvendelser og besøg.  
Opdateret bøjepladsliste pr. 10/6 ligger på nettet. 
Forladte både: HF har kontaktet en ejer og kontakter en ejer mere. 
Rød fiskerjolle: Sættes på land ved lejlighed. 
Sponsorpræmie til Gilleleje Cup med reklame for vinterbøjeplads. 3 stk. 
Årsmærker er bestilt. 
Gammelt tlfnr til havnekontor: Det er noget folk har gemt i egne arkiver, det kan vi ikke 
tage os af. 
Møde med parkeringsfirma: Fint der arrangeres møde med parkeringsfirmaet. FU har 
besluttet, at havnefogeden ikke deltager i noget vedr. parkering.  
 

• Bestyrelsen 
Intet 

• Evt 
Sejl Sikkert materialer er ankommet til uddeling i havnen. 
17-18 sept har sejlunionen lånt klubhuset. 
Onsdag d. 26/6 er der præmieoverrækkelse for Svanemøllekredsen i vores klubhus. 
Infomøde for nye medlemmer planlægges af FU. 
 

Referent: Marianne Scheufens 


